
PROTOKOL NR XXVIII / 08
z sesj i  Rady Miejskiej  w Jqdrzejouic

odbytej lv dniu 3 lipca 2008 roku w Domu Kr"rltury w Jgdrzeiou'ic.

Ad.  r .
O godzir.ric 1005 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej IJatnl otu'arl obradl' XXVIII

sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie. Przewodnicz4cy pou'ital. zaploszonlch go$ci. radnycli.
burmistrz6w. naczelnikciw Urzqdu Miejskiego. kierownik6n' jednoslek organizacl'in1- ch Gmin"v.
soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przenodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obccnych .icst 2l radnl'ch:
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejlnowania uchi.val.

Przeu,odniczqcy zglosil kandydaturg radnego 
'fadeusza Lesiakorvskiego na sekretarza

obrad. Radny Lesiakon'ski wyrazil zgodg.
Rada Miejska w .lEdrzejowie jednogloSnie przl'iqla kandl'daturq radnego 

'l 
adeusza

Lesiakowskiego na sekretarza obrad.

A d . 2 .
Na sesjach w dniach:

o l2 czerwca 2008 roku obecni byli wszysc"v radr.til
o l2 czerwca 2008 roku (sesja nadzwyczajna) nieobecnl'b1l radnl .lan Ziqbiriski:
. l8 czerwca 2008 roku nieobecny byl radny Robert Kruk.

N ieobecnoSci zostaly usprawiedliwione.

A d . 3 .
Proponorr any porzqdek obrad:
1 . Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. tJsprawiedlirvier.rie nieobecnoSci radnych na sesjach w dniach 12 i I 8 czenvca 2008 r.
3. Przl'jqcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokol6w z sesji w dniach 12 i 18 czerwca.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprarvozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjEtych na poprzednich sesjach.
8. Uchwala u'sprawie wyraZenia opinii o projckcie uchrvaly Radl'Powiatu rv Busku Zdro.iu

r.v spran'ie przeksztalcenia Zespolu Opieki Zdrowotnej w Busktt Zdro.iu.
9. LJchwala lv sprau'ie wyra2enia zgody na wydzier2an'icnic nieluclromoSci komunalnej

na okres dlu2szy niL trzy lata.
10. Uchwala w sprawie ustalenia najniZszego uynagrodzenia zasadniczcgo oraz *'artoSci

.iednego punktu dla potrzeb wynagrodzenia praco$'nik6w zatrudniony'ch rv jednostkach

organizacyjnych gminy Jgdrzej6w Zaklad Uslug Komunalnych rv Jqdrzejowie.
11. Uchwala w sprawie zatwierdzenia cen i stawek oplat za zbiorowe zaopatrzenie wwodE

i zbiororve odprou'adzanie iciek6w przez Wodoci4gi Jgdrzejowskie Sp. z o o. w.IEdrzejouie
oraz w sprawie doplat do taryfowych grup odbiorc6w.

12. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy.IEdrzej6w na 2008 rok.
f  - i .  Odpou iedzi  ne i r r terpelacje.
14. Sprau'y r62ne.
1 5. Zamkniecie obrad.

Przeu,odniczqcy Rady Andrzej Hatny zglosil nastgpu.iqce autopoprawki do porz4dktt

obrad:



o punkt 11 ,,Uchwala w sprawie zatwierdzenia cen i stawek oplat za zbiorowe zaopatrzenre

w wodg i zbiorowe odprowadzanie sciek6w przez wodoci4gi Jgdrzejowskie Sp.

z o o. w Jgdrzejowie oraz w sprawie doplat do taryfowych grup odbiorc6w" przesunqi jako

punkt 8;
Wprowadzic do porzqdku obrad po punkcie 12 dodatkowe kolejne punkty:

o 13. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej likwidacji Przedszkola w Zespole

Plac6wek Oswiatowych w Potoku Wielkim.
. 14. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej likwidacji Przedszkola w Zespole

Plac6wek OSwiatowYch w Piaskach.
c 15. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotyczqcej likwidacji Szkoly Podstawowej

w wggleircu i utworzenia Filii Szkoly Podstawowej nr 3 w .Igdrzejowie z siedzibq

w WEgleficu.
. 16. Uchwaia w sprawie zmiany uchwaly dotyczqcej likwidacji Filii Szkoly Podstau ou e.l

nr2 w Jgdrzejowie z s iedzib4 w Zagaju.
. 17 . Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej rozwi4zania Zespolu Plac6wek

OSu iatowych w LYsakowie'
. 18. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej rozwiqzania Zespolu Plac6wek

Oswiatowych w Piaskach.
r 19. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej rozwiqzania Zespolu Plac6wek

Oswiatowych w Potoku Wielkim.
. 20. Uchwala w sprawie upowa2nienia Burmistrza Miasta Jqdrzejowa do wystQpowanla

przed wlasciwymi organami w celu dokonania zmiany, bqd2 uchylenia wszelkich

iozporzqdzen w sprawie ustanowienia strefy ochronnei dla ujEi w6d podziemnych na

terenie gminy Jqdrzej6w'
o 21. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotyczqcej likwidacji Przedszkola w Zespole

Plac6wek OSwiatowych w Lysakowie.

Uwag nie zgloszono.

Porz4dek obrad:
L Otwarcie sesj i, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad'

2. Usprawiedliwienie nieobecnoici radnych na sesjach w dniach 12 i l8 czerwca 2008 r,

3. PrzyjEc ie porzqdku obrad.
4. Przyjgcie protokol6w z sesji w dniach 12 i l8 czerwca.

5. Zapylania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami'

7. Informacja o realizacji uchwal podjqtych na poprzednich sesjach'

8. Uchwala w sprawie zatwierdzenia cen i stawek oplat za zbiorowe zaopatrzenie w wodg

i zbiorowe odprowadzanie sciek6w przez wodociqgi JEdrzejowskie Sp. z o o. w JEdrzejouie

oraz w sprawie dopiat do taryfowych grup odbiorc6w.

9. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wydzier2awienie nieruchor.ttoSci komunalnei

na okres dlulszY niZ trzY lata.
10. Uchrvala w sprawie ustalenia najni2szego wynagrodzenia zasadniczego oraz wafio(ci

jednego punktu dla potrzeb wynagrodzenia pracownik6w zatrudnionych w jednostkach

brganizacyjnych gminy Jqdrzej6w - Zaklad Uslug Komunalnych w Jqdrzejowie'

11. uchwala w sprawie wyraaenia opinii o projekcie uchwaly Rady Powiatu w Busku - Zdroju

w sprawie przekszralcenia Zespolu Opieki Zdrowotnej w Busku - Zdroju'

12. Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy JEdrzej6w na 2008 rok'

13. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej likwidacji Przedszkola w Zespole Placirwek

Oswiatowych w Potoku Wielkim.



14" Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej likwidacji Przedszkola w Zespole Plac6wek
OSwiatowych w Piaskach.

1 5. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej likwidacji Szkoly Podstawowej
w Wgglericu i utworzenia Filii Szkoly Podstawowej nr 3 w Jgdrzejowie z siedzib4
w Wgglericu.

16. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej likwidacji Filii Szkoly Podstawowej nr 2
w JEdrzejowie z siedzrbEw Zagaju.

17. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej rozwi4zania Zespolu Plac6wek
O:iwiatowych u Lysakou ie.

18. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej rozwiqzania Zespolu Plac6wek
Odwiatowych w Piaskach.

19. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej rozwiqzania Zespolu Plac6wek
Oswiatowych w Potoku Wielkim.

20. lJchwala w sprawie upowaZnienia Burmistrza Miasta JEdrzejowa do wystEpowania przed
wlaSciwymi organami w celu dokonania zmiany, b4dZ uchylenia wszelkich rozporzqdzeh
rv sprawie ustanowienia strefy ochronnej dla ujqi w6d podziemnych na terenie gminy

Jqdrzej6w.
21. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej likwidacji Przedszkola w Zespole Plac6wek

OSwiatowych w Lysakowie.
22. Odpowiedzi na interpelacj e.
23. Sprawy r62ne.
24. Zamkniqcie obrad.

Ad., t .
Nie zgloszono uwag do protokol6w z sesji w dniu l2 czerwca i w dniu l8 czenvca 2008

roku.

Ad .5 .
1. Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2ejego interpelacja dotyczy spraw

gospodarowania przy wykonywaniu inwestycji, a wlaSciwie braku koordynacji dzialafi.
Jesieni4 ubieglego roku wykonywany byl chodnik z kostki brukowej przy ul. Armii
Krajowej, a obecnie zostal rozebrany w zwiqzku z wykonywaniem sieci gazowej przez
innego wykonawcE. Pan Burmistrz m6gl te zadania skoordynowad. Pan Olszak
wnioskowal na komisjach, aby nie wykonywai chodnik6w tam, gdzie przewiduje sig
poloZenie sieci gazowej. Pan Burmistrz pismem z dnia 4 grudnia 2006 uzgodnil przebieg

trasy sieci na terenie miasta, a nastppnie 8 marca 2007 wydal decyziE o lokalizacji celu
publicznego wymieniajqc imiennie ulice i pasy, kt6rymi ma i6i siei gazowa. Po tych
decyzjach, na jesieni wykonuje sig chodnik, kt6ry obecnie byl rozbierany. To jest jakieS

nieporozumienie. Wiadomo, Ze wykonawca ma przywr6ci6 do stanu poprzedniego, ale
jak znamy Zycie na pewno ten chodnik siq w przyszloSci zapadnie i bqdzie musiai by6
poprawiany. Pan Olszak prosi o koordynowanie tego typu prac w przyszloSci.

2. Radny Tadeusz Lesiakowski powiedzial, 2e jego interpelacja dotyczy uchwaly z' dnia 24

kwietnia 2008 - dokladnie zalqcznlka nr 2 do tej uchwaly. PoniewaZ pojawiajq siE liczne
wqtpliwoSci odnoSnie poprawnoSci prawnej katalogu os6b uprawnionych do bezplatnych
przejazd6w pan Lesiakowski prosi Burmistrza o udzielenie pisemnej odporviedzi od

strony prawnej, czy ta uchwala jest poprawna. Na pro3bq Burmistrza Pan Lesiakowski
wymienii akty prawne, kt6re jego zdaniem uchwala narusza: ustawa z dnia 9 marca 1996
r o wykonywaniu mandatu posla i senatora; rozporz4dzenie Ministra Infrastruktury z dnia
28 grudnia 2001 w sprawie trybu korzystania przez posl6w i senator6w z bezplatnych
przejazd6w (Dz. U. nr I poz. 13 z 2002 r); ustawq z dnia 27 lipca 2005 pratvo

o szkolnictwie wyzszym. Radny prosi o wyczerpujzp4 odpowiedZ.



3. Radna Janina Szreniawa py'ta, ile gmina zaplacila czynsz za wydzierZawienie targowicy
rolnej, a ile teraz bEdzie placii, poniewaZ podobno czynsz zostal podwyZszony. Radna
pyta, dlaczego, skoro Generalna Dyrekcja Dr6g chciala Gminie wydzierZawii plac
niedaleko, na ul. Glowackiego, Burmistrz siq nie zgodzil.

4. Radna .lanina Szreniawa pyIa, czy podpisana jest umowa dzierZawy z mieszkancem
Jqdrzejowa na dzierZawq stawu za browarem. Uchwala byla podjEta 7 miesigcy temu.
a w zeszlym miesi4cu umow a jeszcze nie zostala podpisana.

5. Radny Pawel Faryna powiedzial, ze mamy tyle zabytk6w kultury, tablice pamiEcr
narodowej i inne, a 2adnego folderu promuj4cego miasto, opr6cz kalendarza
z o5wietleniem ulic radny nie widzial. Dotyczy to r6wnie2 gad2et6w z herbem. Taka
promocja przydalaby sig w szczeg6lnoSci podczas Dni Jgdrzejowa. Radny ptla, czy
kiedyS bqdzie taka promocja.  czy nie.

6. Radny Pawel Faryna prosi o oznakowanie zabltk6w pamigci narodowej - chodzi o gr6b
nieznanego Zolnierza znajduj4cy sig przy trasie E-7 przed Mnichowem na parkingu
dokladnie przed gospodq ,,Panskie Jadlo".

7. Radny Pawel Faryna prosi o wyr6wnanie drogi na krzy26wce ul. Reymonta i ul. Dojazd.
poniewaZ po kazdych opadach atmosferycznych jest tam zastoisko wody.

8. Radny Pauel Faryna podziEkowal Burmistrzowi za interwencjg w sprawie oczyszczania
ze Smieci row6w melioracyjnych.

Radny Faryna prosi o udzielenie odpowiedzi na piSmie.
9. Wiceprzewodniczqcy Rady Adam Czajor prosi o zobowi4zanie urzqdnikciw

przygotowuj4cych projekty uchwal o wyczerpuj4ce uzasadnianie tych uchwal, aby nie
budzily w4tpliwoici.. Nie kazdy z radnych musi sig znac na mapach. Radny prosi, aby to
bylo jasno wyjaSnione - wtedy moZna sig bgdzie przygotowywai do sesji.

10. Radny Stanislaw Hatys powiedzial,2e w roku szkolnym 200712008 w Zespole Plac6wek
Oswiatowych w Skroniowie byl jeden oddzial przedszkolny. Do roku 2007 byly 2
oddzialy przedszkolne. Wediug organizacji przedszkola przy ZPo w Skroniowie w $ l2
w Pkt. 1 mozna przeczylai: ,,do przedszkola przyjmowane sq dzieci na podstawie karl
zgloszeh skladanych przez rodzic6w w wyznaczonym terminie do 30 kwietnia". Wedlug
otrzylanej listy dzieci uczgszczaj4cych w roku szkolnym 2007/2008 do przedszkola
w Skroniowie w wyznaczonym terminie zgioszono 24 dzieci. Dziwi fakt zgloszenta
jednego dziecka w niedzielp 11 marca 2007 roku. W projekcie organizacy.inym
przedszkola w Skroniowie zlo2onym przez poprzedni4 Paniq Dyrektor lista dzieci
zgloszonych na podstawie kart zgloszeri wynosi 25, nieprzyjgtych - 0. Po wyznaczonym
terminie wielu rodzic6w zglosil dzieci do przedszkola. Na podstawie listy dzieci
uczgszczajqcych do przedszkola w Skroniowie przyjqto w maju 2 dzieci i w sierpniu
2007 - 2 dzieci. W polowie sierpnia 2007 roku zostala wywieszona na tablicy ogloszei
lista zgloszonych dzieci do przedszkola w Skroniowie na rok szkolny 2007/2008. Mozna
na niej przeczytai 29 nazwisk dzieci, w tym jedno napisane podw6jnie. W tym okresie
wpiynEly 2 odwolania, w kt6rych rodzice wskazujq 2e zglosili swoje dzieci
w wyznaczonym terminie, a na wywieszonej liScie nie ma ich nazwisk ich dzieci i nie s4
przyjgte do przedszkola. Od 1 wrzeSnia 2007 roku ,tczgszczalo do przedszkola 28 dzieci.
W organizacji przedszkola w $ 11 w punkcie 4 czylamy: ,,Jezeli zmieni sig liczba dzieci
zgloszonych do przedszkola lub w razie innych potrzeb sporzqdzany jest aneks do

arkusza organizacyjnego do 30 wrzeSnia". Taki aneks nie zostal zloZony. $ 14 pkt. 1

organizacji przedszkola m6wi: ,,Liczba dzieci w oddziale nie moZe przekraczat 25".
Przewodnicz4cy Rady poprosil o skr6cenie wypowiedzi i zadanie pytania.

Radny Stanisiaw Hatys zadal py'tania:
> kto jest odpowiedzialny za ewidencjp kart zgloszeniowych do przedszkola?
! Jak to mo2liwe, 2e zgingly karty zgloszen dzieci do przedszkola, kto ponosi

odpowiedzialno Sc za zaginigcie tych kart?



> Dlaczego nie zlo2ono aneksu do arkusza organizacyjnego w wymaganym terminie do 30
wrzeSnia?

! Kto jest odpowiedzialny za przekroczenie liczby 25 dzieci w oddziale?
; Dlaczego nie wywieszono na tablicy ogloszefl listy dzieci przyjqtych i nie przyjgtych do

przedszkola?
11. Radny Waclaw KEdra powiedzial, 2e w drodowisku spofiowym Jgdrzejowa toczy slQ

dyskusja o przyszloSci klub6w sportowych. Radny plta Burmistrza jak widzi przyszloSi
klubu sportowego ,,Naprz6d", ,,Piaskowianka" na tych warunkach. w jakich funkcjonuj4
obecnie, w szczeg6lnie w zakresie finansowania tych klub6w.

12. Radny Krzysztof Swietlik pyta ile zostalo zam6wione przystank6w autobusowych oraz
czy b9d4 zrealizowane skladane przez niego wnioski w sprawie przystank6w, poniewaz
mieszkaricy sig o to upominajq.

13. Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny pyta, na jakim etapie jest wdra2anie projektu e -

Swigtokrzyskie.
14. Wiceprzewodniczqcy Rady Adam Czajor py'ta jakie sq szanse - bo nieoficjalnie

dowiedzial siE 2e nie ma szans uzyskania dofinansowania z Funduszu Sp6jnoSci. Radny
pyta ile jest w tym prawdy.

Ad .6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza migdzy sesjami.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjqtych na poprzedniej sesji.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny udzielil glosu przedstawicielowi firmy Dalkia.

Przedstawiciel Firmy Dalkia - Pan Gibala powiedzial, 2e jest dziS obecny w sprawie
wygranego procesu sqdowego z zarzqdca budynk6w mieszkaniowych w JEdrzejowie. Sprawa
dotyczyla nie uiszczania oplrat za energig cieplnq dostarczan4 do budynk6w. Rozstrzygniqcie
sqdu jest na korzy6i Dalkii. Jest to niepotrzebny sp6r, kt6ry niepotrzebnie znalazl sip w sadzie,
ale niestety, nie mozna bylo doS6 do porozumienia bez zewnEtrznego arbitra2u. W tym
momencie dlug wraz z odsetkami wynosi prawie 500 000 zl z czego ponad 300 000 stanowi dlug
podstawowy, reszta to odsetki. Dlug podstawowy sprawa jest oczywista i ta kwota musi zostai
zwr6cona, poniewaZ sqto wydatki poniesione na zakup paliw, na wynagrodzenia, podatki, oplaty
Srodowiskowe - pieniqdze przez firmE wydane, bo to cieplo faktycznie zostalo dostarczone
odbiorcom. JeZeli chodzi o odsetki - firma chce sig pokazai jako partner wychodzqcy naprzeciw
Gminie i wydaj e siq, 2e mozna dojSi do porozumienia. Rozmowy z wladzami Gminy trwai4 ta
kwota moze zostad czE3ciowo lub calkowicie umorzona przy znalezieniu odpowiedniego
kompromisu. W tym momencie Pan Gibala nie moze przedstawii szczeg6l6w rozm6w - zostanQ
one przedstawione po ich zakoriczeniu i faktycznym podpisaniu. Wszystko idzie w dobrym
kierunku i zdaniem Pana Gibaiy Gmina nie bgdzie obci42ona tymi kosztami. Firma chce wyj 56
naprzeciw Gminie, bo jak wiadomo sytuacja nie jest najlepsza, szczeg6lnie z powodu wysokich
cen ciepla, co jest spowodowane kosztami paliwa; olej opalowy jest teraz najdroZszym paliwem,
a wcze3niej byl jednym z naltahszych. Polityka cenowa paliw w Polsce jest jaka jest i na to nie
ma wplywu, natomiast Dalkia robi analizy i chce poczynii kroki, aby to siE zmienilo. Pan Gibala
powiedzial, 2e Dalkia chce doj56 z Gmin4 do porozumienia i wyrazil nadziejE, 2e przy
obustronnej chgci wsp6lpracy sprawa zostanie zakoriczona.



Ad.8 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny Przemyslaw Piec zwr6cil uwagg, ze w tegorocznym budzecie dla wodocizlgou
zarezer\vowano krvotg miliona zlotych. Radny chcialby sig dowiedziet ile z tych pieniqdzy
zostalo na dzieli dzisiejszy.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze te sprawy byly juz wczeSniej omau iane.
NaleZy pamigtai, 2e w zmianach budZetu byly wskazywane kwoty przesuwane z tego n.riliona.
zar6wno uchwalami Rady jak i zarz4dzenianti Burmistrza. Zostala kwota okolo 600 000 zl na
pokrycie strat wynikaj4cych z obniZonej ceny wody i Sciek6w.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze przed wyborami miala telefony, 2e byla
przeciwko obni2eniu cen wody i Sciek6w. Pisalo na ten tema ,,Echo Dnia". Radna zacytowala
urywek protokolu z sesji w dniu 29 czerwca 2006 roku, z wypowiedzi4 Bumistrza .,zostaly
podniesione icieki o 57 groszy, w takim razie Pan Burmistrz obniza o 42 grosze. Nie zostala
calkowicie zlikwidowana - zostalo l5 groszy". Radna pyta, co zostalo zrobione zate 15 groszy,
skoro trzeba bylo przeliczye sprzeda2 wody, Sciek6w; i co jest za to zrobione? Pani Kierownik
nie podala w og6le jakie ma place, energig, remonty. ,,Giosujcie, bo potrzebna jest podwyZka.
Panowie Burmistrzowie, jak bEdziecie mieli 600 zl emerytury, to zobaczycie jak to wygl4da:
podwyzki mieszkair, wody, gazu, wszystkiego".

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e dwa lata temu, kiedy byla u'eryfikacja
wniosku taryfowego, radni byli informowani, ze po glqbokiej analizie komisja i Burmistrz
wskazali koszty, kt6re moZna bylo obniZyt,, i to nastqpilo, w stosunku do wniosku taryfbwego.
Zgodnie z ustaw4 przedsigbiorstwo sklada wniosek do Burmistrza, okreSlaj4cy wysoko66 cen
wody i 5ciek6w. Burmistrz weryfikuje wniosek, co do zgodno6ci wniosku z prawem. Tylko tyle.
Informacje wymienione przez Pani4 Radn4 skladane sq we wniosku taryfowym, nie do
wiadomo3ci Rady, ale do wiadomo3ci Burmistrza Miasta. Burmistrz w bieZ4cym roku w drodze
zarzqdzenia powolal komisjg do spraw weryfikacji wniosku taryfowego i efektem prac jest
przedstawiona uchwala, zweryfikowana pod wzglgdem formalnoprawnym. Spelnra ona
wymagania ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodp i rozporzqdzenia do ustawy. Wysoko3i
podwyZek bardzo skrupulatnie byla omawiana na komisjach. Czynniki cenotw6rcze wplywaj4ce
na podwyZszenie cen wody i Sciek6w byly przedstawiane co do przedmiotu i co do wysokoSci.
Przez le dwa lata zostal wykonane znaczne inwestycje, je2eli chodzi o sie6 wodociqgowo
kanalizacyjnq. Do tego dochodzi weryfikacja cen maj4tku jakim dysponuje ZW|K. Przy wycenie
przez firmg zewnqtrzn4 zostaly przekazane elementy sieci wodno kanalizacyjnej, kt6re caly czas
byly w Urzgdzie. MiEdzy innymi to wplywa na podwyzkq podatku od nieruchomoSci, kt6ry
ZWiK ma obowi4zek wplaca6. Do tego dochodzi wzrost cen energii i inflacja. Ceny energii nie
byly brane pod uwagp przy wyliczaniu inflacji. Bumistrz zdaje sobie sprawq z tego, ze
podwyZka stanowi obci4Zenie dla mieszkafrc6w, ale naleZy pamiEtad, 2e koszty w takiej czy
innej formie trzeba bpdzie pokry6. Burmistrz nadmienil, ze ZWIK zloZyl dwa wnioski taryfowe:
dla zakladu budZetowego i dla sp6lki - bo taki byl obowi4zek. Je2eli chodzi o sp6lkq, to co
najmniej na 14 dni przed powstaniem, rada powinna przyj4t, te ceny. Je2eli rada przyjmie, a one
nie wejd4 z dniem 1 sierpnia (poprzedni wniosek taryfowy obowi4zuje do 3l lipca), w6wczas
wchodz4 taryfy dla zakladu budZetowego, zloZone przez wodociqgi. W pierwszej grupie
taryfowej, odnosz4cej siq do gospodarstw domowych, nie ma r62nicy miEdzy zakladem
budZetowym, a sp61k4. Doplaty okreSlone w zai4czniku do uchwaly pozwalaj4 utrzymai poziom
podwyzek na tej samej wysokoSci. Co do sp6tki, wzrost cen w stosunku do zakladu budzetowego
wynika przede wszystkim z wyceny maj Etku: majqtek po cenach ksiEgowych ma wartodi okolo
20 mI zl, a po cenach rynkowych to ponad 50 ml zl. Innej mo2liwoSci, jak wniesienie do sp6lki
po cenach rynkowych - nie ma. Burmistrz zdaje sobie sprawg, ze to skutkuje wzrostem
arnortyzacji i podatku od nieruchomo5ci, ale tak m6wi prawo.



Radna Janina Szreniawa ponownie zact4owala protok6l z sesji w dni 20 czerwca 2006
roku, gdzie Burmistrz Wolski wypowiada sig: ,ie chce dat mo2liwoici kierou,nictwu ZII'|K, aby
poszukalo oszczgdnolci. Jeieli straty na wodzie sq ponad trzydzieici procent jakiei dzialania
kierottnichto powinno w tym kierunku podjq6. Sprzedaz maleje. Rohi siq blqdne kolo: podwyisza
siq cen;,- tldl. Ilrdzie coraz mniej korzystajq uruchamiane sq studnie pryu,atne. Je2eli bqdziemy
dalej podwyzszut dojdziemy do tego, 2e zaklad upadnie. Ponrtdto mamy kanalizacjQ na lerenie
gminy i namawiamy, aby siq podlqczai ". Radna prosi, aby Burmistrz odni6sl sig do tej
wypowiedzi.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze tak nakazywala wtedy ekonomia zakladu.
Burmistrz Marcin Piszczek dodat, ze straty s4 monitorowane. Straty na produkcji sil

w kaZdym zakladzie w r62nym procencie. NastEpuje jednak obni2enie tych strat, co jest efektem
remont6w. Bez kapitalnego remontu gl6wnych kolektor6w te straty bEdq.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor powiedzial, 2e wczoraj na komisji byly
dyskusje. ale w dalszym ciqgu ma w4tpliwo5ci. Radny nie mo|e zgodzi| siE z wieloma punktami
w kalkr-rlacji. Obojgtnie, czy uchwala zostanie podjgta, czy odrzucona, przygotuje sig i bEdzie
podwa2al kalkulacje. Pan Czajor zapytal, czy zaklad bud2etowy dale prezent spoleczno5ci i daje
wodg po kosztach? Nie - na tym zarabia i powinien sig rz4dzi6 jak kazdy inny zaklad. Tam s4
w)'mienione: remont WUKO, remont sterownik6w. . .. Panie Burmistrzu, w takim razie
w rachunku pr4du powinno byi napisane: remont slupa energetycznego, postawienie wiaty....
Burmistrz Piszczek powiedzial Panu Czajorowi, ze to jest zgodne z prawem, a radny
odpowiedziai, 2e zgodnie z prawem bEdzie mo2na zrobii tak4 kalkulacjg - 1,5 zl dro2sz4 i teL
bEdzie zgodna z prawem. Trzeba bardziej zorganizowai pracg w zakladzie. Pan Czajor przez
pigi dni zglaszal awarip, aZ ziemia sig zapadla. ,,Pani Kierownik m6wi, 2e po mnie wyslala
pracownika. Pani kierownik, ja nie jestem od zwiedzania awarii, ja stwierdzilem naocznie, ze coS
sig wylewa... Pani m6wi, 2e ,,Pan powiedzial wodE". Moglem powiedziei ciecz. Bardzo
przepraszam, bylem bardzo niedokladny". Jezdnia siE zapadla. Pan Czajor nie widzi potrzeb
a2 takiego pokrywania strat przez mieszkairc6w.

Burmistrz Marcin Piszczek zwracajqc siE do Pana Czajora przypomnial,2e twierdz on,
i2 uwzglEdnienie w dokumencie wewnQtrznym, kt6ry nie jest przedmiotem obrad, tylko
przekazanym na pro3bg radnego o doprecyzowanie koszt6w w poszczeg6lnych grupach...
Ustawa m6wi jasno: taryfy konstruuje siE w oparciu o koszty z poprzedniego roku taryfowego
i ewentualnie biorqc pod uwagg konieczne naklady w przyszlym roku taryfowym. St4d ZWiK
jasno doprecyzowal, jakie te koszty bEd4.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor powiedzial, ze byl na tej lekcji z ekonomii:
jezeli jest liczona amortyzacja, to remonty wykonane s4 z funduszu amortyzacyj nego. JeZeli s4
wyszczeg6lnione poszczeg6lne skladniki, a nastgpnie amortyzacja, to radny siq z tym zgodzii
nie moZe.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, 2e zostaliSmy skreilenie z listy indykaty*nej
Funduszu Sp6jnoSci. Jako przyczynE wskazano wartoS6 projektu poni2ej 25 milion6w. To nie
oznacza,Ze w oparciu o to nie mozemy stara6 sig o Srodki w ramach Programu Operacyjnego

,,infrastruktura i Srodowisko". Mo2emy, ale w konkursie. Wiadomo, 2e jest mniejsza
perspektywa, co do pozyskania tych 5rodk6w. Problemem sE wytyczne, kt6re ukazaly siE 3
czerwca, dotycz4ce mipdzy innymi wsp6lczynnika koncentracji - 120 mieszkaric6w na kilometr,
przy czym ma byi liczona sie6 wraz z przylEczami. To oznacza, ze przy takim zaioZeniu Gmina
Jgdrzej6w nie spelnia podstawowego kyterium. W chwili obecnej przeliczamy i bEdziemy
musieli zmienia6 projekty tak, aby tylko zostawid sie6 do granicy dzialki. Jednym z element6w
ubiegania sig o 6rodki, opr6cz powolania sp6lki, jest r6wnieZ utworzenie jednostki realizuj4cej
ten projekt. Koszty s4 bardzo znaczne. Szacunkowa liczba os6b do realizacji tego projektu to
okolo 20 - te pieni4dze z czegol trzeba wziq(, albo z bud2etu gminy, albo z amo(yzacji. Ta
sp6lka musi miei pieniqdze. Py'tanie brzmi: czy mieszkancy n'Iaj4 za to zaplaci6. Idzie do g6ry
podatek od nieruchomoici, wplywa do bud2etu gminy, ale z drugiej strony idzie na pokrycie



czESci koszt6w zwi4zanych z podwyZk4 To s4 doplaty przewidziane we wniosku taryfbwym
i w zal4czniku do uchwaly. Dwa lata temu byly mo2liwo3ci co do weryfikacji cen, niestety
koszty dzialalno ici przez te dwa lata gwaltownie wzrosly.

Radny Przemyslaw Piec Lrwaza, ze Burmistrz powinien dodai to, co jest dostgpne
w Intemecic. z kt6rego nie wszyscy radni korzystajq. Radny zacy'towal artykui umieszczony
na stronie Ministerstwa Rozwoju Regionalnego odnoSnie tego projektu: Ochrona zbiornika w6d
podziemnych na terenie gmin (...) usunigcie projektu charakteryzuje sig niskim, ponizej 40 %.
stopniem gotowo5ci do realizacji oraz niewystarczaj 4cym wplywem na redukcjg zrzutu ladunku
azotu do zlewni.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e od dluZszego czasu dyskutuje siq nad
powolaniem sp61ki, jako nad jednym z element6w koniecznych. Rada nie uchwalaj4c dzi5 taryf
powinna zdawai sobie sprawq z tego, 2e sp6lka nie bEdzie powolana, a ceny bgd4takie same. Na
komisjach byla mowa o tym, ze jest niski stopieir przygotowania. Z Wojew6dztwa
Swigtokrzyskieg o 2aden wniosek nie zostal zlo2ony w pierwszym terminie naboru. Caly czas
jednak szansajest. Trzeba powola6 sp6tkp i zrobi6 wszystko, Zeby po te Srodki siggn4i.

Radny Jan Zipbiriski powiedzial, ze z cltowanego przez pani4 Szreniawg protokolu
wynika, 2e Burmistrz przyj muje logikg mySlenia: podnosimy ceny wody - sprzedaZ maleje,
podnosimy ceny Sciek6w - spoleczeristwo nie podl4cza sig do kanalizacji. Wiemy dziS. ze byla
to przedwyborcza obnizka. Radny pyta, co sip zmienilo w ci4gu tych dw6ch lat, 2e Burmistrz
calkowicie zmienil logikg mySlenia. Wzrost cen jest duzy. Na dzieri dzisiejszy sq pieni4dze na
doplatg, ale wiadomo, czy bgdqza rok, dwa? JeZeli staniemy przed s)'tuacja 2e gminy nie bEdzie
stai na doplatg, to mieszkaricy bgd4 musieli sami udZwign46 ten ciQzar.

Burmistrz Marcin Piszczek zwr6cil uwagQ, 2e radny Zigbihski przedstawia przy
zaloaeniu, ze powstaje sp6lka, czyli maj4tek jest liczony po cenach ksiqgowych. Pan pyta, jaka
jest logika: jest inny spos6b wyceny maj4tku. W chwili obecnej wartoS6 podatku placonego
przez ZW rK to ponad 600 000, a bgdzie ponad milion od wartoici maj4tku po cenach
rynkowych. Te pieni4dze i tak bedq wplywaly do budZetu gminy i bEdq kierowane powrotem,
aby pokry6 koszty, kt6re ewentualnie by spadly na mieszkafc6w.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e wniosek sklada zaklad,. Bumristrz weryfikuje
i sprawdza, czy jest uzasadniony ekonomicznie. Tylko ekonomia decyduje o stawce wody
i Sciek6w.

Radny Waclaw Kgdra pyta, ile bud2et gminy b9d4 kosztowai doplaty do kofca roku i ile
bEdzie kosztowai w nastQpnym roku, czy w kolejnych latach.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e w bieZ4cym roku wszystko zaleZy od iloSci
sprzedanej wody i odprowadzonych Sciek6w. Na tej podstawie ZWiK bEdzie przekazywal
faktury do zaplaty. Wedlug szacunk6w, kwota, kt6ra jest jeszcze w budzecie, powinna
wystarczyi w^roku biezEcym. W latach kolejnych latwo sobie wyliczyi. Og6lna sprzeda2 wody
to 690 000 m'dla wszystkich grup taryfowych; sprzeda2 Sciek6w to 619 000 m'dla wszystkich
grup taryfowych. Dla pierwszej giupy taryfowej: 480 000 ml wody i 165 000 .r S.i"ko*. Da.j"
to okolo miliona zlotych. Przez pierwsze 18 miesigcy Gmina bierze na siebie obowi4zek doplat.
W przyszlo3ci wszystko zale2et bpdzie od wniosk6w taryfowych, jakie bqdq skladane przez
zaklad i od akceptacji Rady w sprawie doplat.

Radny Powiatu JEdrzejowskiego Henryk Michalkiewicz powiedzial, 2e zdanie radnego
Ziqbiiskiego. Rzeczywi6ci w kampanii wyborczej moZna obiecywai wszystko. Kwestia
realizacji, to uczciwoii danego kandydata. Tak jak Pan Michalkiewicz mial obawy o Fundusz
Sp6jnoSci, tak ma obawy o ten indywidualny wniosek, 2e wlaSciwie sprawa nie wypali, bo tak
naprawdg gmina nie jest do tego przygotowana. Pan Michalkiewicz pyta, na jakiej podstawic
odbiorcy placq za konserwacjg wodomierzy, kt6re nie s4 wlasnoSciq odbiorc6w Zgodnie
z prawem obowiqzek spada na wlaSciciela. Jak moZna placi( za konserwacjE nie suojej
rvlasnoici? Za podliczniki - tak. Gdyby ta konserwacja wliczona byla w koszty wody, a nie jako



dodatkowa.... To jest ukryta forma dodatkowej zaplaty. To jest bezprawne. Trzeba to jak

najszybciej zmieni( i jeszcze przeprosii mieszkaric6w.
Kierownik ZWiK Pani Bo2ena Janus powiedziala, ze jest zaskoczona tym pytaniem. Od

Iat s4 te oplaty; wynikaj 4 one z rozporz4dzenia, z ustawy. Dlatego, 2eby nie byly ukryte, s4
wylqczone. .lest to oplata za legalizacjq wodomierza, za wymianq. To s4 wodomierze g16u'ne.
Zakup, montaz i wymiana spoczywa na dostawcy. W tej oplacie opr6cz wodomierza jest

skalkulowana praca os6b. Od lat to funkcjonuje w caiej Polsce. R6Znicowanie wynika
z przekroju wodomierza.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, Ze pierwsza aplikacja do Funduszu Sp6jnoSci
zostala zlozona w 2004 roku.,,Paristwo mieliScie wtedy pelniE podejmowania decyzji. Ja nigdy
nie twierdzilem, 2e aplikowanie o Srodki to jest latwa sprawa". Szczeg6lnie biorqc pod uwagE
plynnoSi polskiego prawodawstwa. ,,Trzeba bylo siE wtedy glEboko zastanowii nad
aplikowaniem, nad wydawaniem pienigdzy, bo wtedy ju2 poszly ciEzkie pieniqdze na ten
projekt".

WiEcej uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie glosowala nad przyjgciem uchwaly w sprawie zatwierdzenia
cen i stawek oplat za zbiorowe zaopatrzenie w wodg i zbiorowe odprowadzanie Sciek6w
Wodociqgi Jgdrzejowskie Sp. z o o. w Jgdrzejowie oraz w sprawie doplat do taryfowych
odbiorc6w:
Z a - 0
Przeciw - 14
Wstrzymalo sig - 7
Uchwala nic zostala podjpta.

Ad .9 .
Burmistrz Marek Wolski upowaZnil Naczelnika Wydzialr.r Rolnictwa i Gospodarki

Gruntami do zgloszenia autopoprawki w jego imieniu.
Naczelnik Wojciech Abramowicz zglosil autopoprawkg polegaj4c4 na zamienieniu slowa

,,wl,dzierZawienie" w tytule i treSci uchwaly na slowo,,wynajem" i odpowiednio ,,dzier2awca"
na slowo ,,najemca. NastEpnie Naczelnik Abramowicz odczy'tal projekt uchwaly wraz
z uzasadnieniem z wprowadzonymi autopoprawkami.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczltal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalE nr XXVIII/203/08 w sprawie wyrazenia

zgody na wynajem nieruchomoSci komunalnej na okres dluZszy niZ trzy lata, nastqpuj4c4 iloSciq
glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 1
/Uchwala nr XXVIIy203/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

przez
grup



Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XXYIII1204108 w sprawie ustalenia

najniZszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartoSci jednego punktu dla potrzeb
wynagrodzenia pracownik6w zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy Jqdrzej6u' -

Zaklad Uslug Komunalnych w Jgdrzejowie, nastgpujqc4 iloici4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXVIII/204108 w zal4czeniu do protokoltr/.

Prze,wodniczqcy Rady Andrzej Hatny o godzinie 1120 oglosil przerwg trwajqc4 do
i t ) Urroozl l lv rr

Ad .  I  t .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do pro.iektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie /przy obecnoSci na sali obrad 15 radnych/ powzigla uchwalq

nr XXVIII/205/08 w sprawie wyra2enia opinii o projekcie uchwaly Rady Powiatu w Busku -

Zdroju w sprawie przeksztalcenia Zespolu Opieki Zdrowotnej w Busku - Zdroju, nastgpuj4c4
iloSci4 glos6w:
Za  -  15
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XXVIIV205/08 w zalaczeniu do protokoh-r/.

Ad. 12.
Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkg: w $ 3 pkt I jest zapisane .,dzial 800"

powinno byi ,,dzial 801".
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczl'tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marek Wolski zwr6cil uwagg,2e w uzasadnieniu powinno by6, i2 zwigkszone

dochody przeznacza sig na czgSciowe zaspokojenie roszczef spomych ZUK.
Radny Pawel Faryna zapy'tal Burmistrza Marka Wolskiego, czy byl informowany

o wstrzymaniu zaplaty za cieplo i czy aprobowal decyzjE, kt6ruIeraz Gming kosztuje 300 000 zl.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze sprawa dotyczy 2003 i 2004 roku. Kiedy

Burmistrz objql stanowisko sprawa yfi byla podana do s4du. Wobec tego Bumtistrz czekal na
wynik sqdowy.

Radny Grzegorz Ku5mierz przypomnial, 2e przedstawiciel Dalkii tlumaczyl, 2e trzeba
placi(, za dostarczone cieplo, a Gmina ma zaplaci(, za cieplo niedostarczone, za prognozE ciepla,
za cieplo zam6wione. Firma np. kupila olej, ale tego oleju nie wykorzystala. Kierownik byi
moZe czegod nie dopatrzyl i co5 2le zrobil,2e Gmina placi za coi, czego ludzie nie wykorzystali.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny powiedzial, 2e jest wyrok s4dowy, moZna miei
ro2ne zdanie, ale z wyrokami sig nie dyskutuje.

Wigcej uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

l 0



Rada Miejska w Jgdrzejowie /przy obecnoSci na sali obrad l8 radnych./ powzigla uchwalg
nr XXYIII1206108 w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy JEdrzej6w na 2008 rok.
nastgpujqc4 i loSci4 glos6w:
Za  -  18
Przecir'v - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXVIII/206/08 w zalaczeniu do orotokolu/.

Ad. 13.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczy.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Przewodniczqcy Rady dodal, 2e uzasadnienie dotyczy wszystkich uchwal w sprawie

zmian w strukturze plac6wek oSwiatowych.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaiy.
I Ivr ag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie iprzy obecnoSci na sali obrad 20 radnychi powziqla uchwalg

nr XXY11ll207 /08 w sprawie zmiany uchwaly dotyczqcej likwidacji Przedszkola w Zespole
Plac6wek OSwiatowych w Potoku Wielkim, nastgpujqc4 iloSciE glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XXYilIl2}7l08 w zalaczeniu do orotokolu/.

Ad. 14.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny przypomnial, 2e uzasadnienie jest takie samo jak

w punkcie I i, tylko dotyczy innej palc6wki, w zwi4zku z czym nie zostalo odczytane
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie /przy obecno5ci na sali obrad 20 radnych./ powziEla uchwalq

nr XXVIII/208/08 w sprawie zmiany uchwaly dotyczqcej likwidacji Przedszkola w Zespole
Plac6wek OSwiatowych w Piaskach, nastgpujqcq iloSci4 glosow:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXVIIV208/08 w zalaczeniu do orotokolu/.

Ad. 15.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny przypomnial, 2e uzasadnienie jest takie samo jak

w punkcie 13, tylko dotyczy innej palc6wki, w zwiqzku z czym nie zostalo odczytane
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly i poprosil o skreSlcnie

ostatniego zdania, poniewaZ jest powielone.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie /przy obecnoSci na sali obrad 20 radnych,/ powziEla uchwalq

nr XXVIII/209/08 w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej likwidacji Szkoly Podstawowej
w Wgglericu i utworzenia Filii Szkoly Podstawowej nr 3 w Jgdrzejowie z siedzibq w WEglericu,
nastqpuj4cq iloSciq glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sie - 0

il



/Uchwala nr XXVIM09/08 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny przypomnial, 2e uzasadnienie jest takie samo jak

w punkcie l3- ly'lko dotyczy innej palc6wki, w zwi4zku z czym nie zostalo odczytane
Uwag nte zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie /przy obecnoSci na sali obrad 20 radnych./ powziEla uchwalq

nr XXVIII/210/08 w sprawie zmiany uchwaly dotyczqcej likwidacji Filii Szkoly Podstawowej nr
2 w Jgdrzejowie z siedzibqw Zagaju, nastqpuj4c4 iloSciq glos6w:
Z a - 2 0
Przecirv - 0
Wstrzl  rnalo sig -  0
/Uchwala nr XXVIII/21 0/08 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .  17 .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny przypomniai, 2e uzasadnienie jest takie samo jak

w punkcie 13, tylko dotyczy innej palc6wki, w zwiqzku z czym nie zostalo odczytane
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
llwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie /przy obecnoSci na sali obrad 20 radnyclr./ powzigla uchwalq

nr XXVIII/2l I /08 w sprawie zmiany uchwaly dotyczqcej rozwiqzania Zespolu Plac6wek
OSwiatowych w l-ysakowie, nastppuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 O
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXVIIV211/08 w zal4czeniu do protokoltt/.

Ad. 18.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny przypomnial, 2e uzasadnier.rie jest takie samo jak

w punkcie 13, tylko dotyczy innej palc6wki, w zwiqzku z czym nie zostalo odczytane
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie /przy obecnoSci na sali obrad 19 radnych./ powzigla uchwalq

nr XXYilIl2l2lO8 w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej rozwiqzania Zespolu Plac6q'ek
Oswiatowych w Piaskach, nastQpuj4cq iloSci4 glos6w:
Za  -  19
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
iUchwala nr XXVIIU212108 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. 19.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny przypomnial, 2e uzasadnienie jest takie samo.iak

rv punkcie 13, tylko dotyczy innej palc6wki, w zwi4zktt z czym nie zostalo odczytane
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie /przy obecnoSci na sali obrad 19 radnyclV powzigla uchwalq
nr XXVIII/2I 3/08 w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej rozwi4zania Zespolu Plac6wek
Oswiatowych w Potoku Wielkim, nastgpujqcq iloSciq glos6w:
Za  -  19
Przeciu - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXVIIV213/08 w zalaczeniu do protokolu/.

Ad .20 .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak, w zwiqzku z tym , 2e radni otrzymali tq

uchwalg przed sesj4 poprosil o zac;.towanie treSci artykulu 58 ustawy Prawo wodne, art., 18 ust.
2 pkt 15 i 30 ust 3 ustawy o samorz4dzie gminnym.

Radca prawny Wieslaw Zagala wyjaSnit tre$i art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy o samorzEdzie
gminnym.

W zwiqzku z poryzszym Przewodnicz4cy Rady o godzinie 1220 oglosil 10 minut
przerwy.

Po wznowieniu obrad Burmistrz Marcin Piszczek zacytowal art. 58 ustawy Prawo wodne
oraz zglosil autopoprawkg do podstawy prawnej: zamiast,,afi., l8 ust. 2 pkt 15 i 30 ust 3 ustawy
o samorz4dzie gminnym" powinno byi: ,,art., 18 ust. 2 pkt 15 i 30 ust 2 pkt 3 ustaw'y
o samorz4dzie gminnym".

WiEcej wag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie /przy obecno5ci na sali obrad 19 radnych/ powzigla uchwalg

nr XXYilIl214l08 w sprawie upowaZnienia Burmistrza Miasta JEdrzejowa do wystEpowania
przed wlaSciwymi organami w celu dokonania zmiany, b4d2 uchylenia wszelkich rozporzqdzef
w sprawie ustanowienia strefy ochronnej dla ujEi w6d podziemnych na terenie gminy Jqdrzej6w,
nastqpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
Za  -  19
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXVIIV214/08 w zalaczeniu do protokolu/.

A d . 2 1 .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny przypomnial, ze uzasadnienie jest takie samo.jak

w pur.rkcie 13, tylko dotyczy innej palc6wki, w zwiqzktt z czym nie zostalo odczytane
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miej ska w JEdrzejowie /przy obecnoSci na sali obrad 1 8 radnych./ powzigla uchwalg

nr XXVIII/215108 w sprawie zmiany uchwaly dotyczqcej likwidacji Przedszkola w Zespole
Plac6wek OSwiatowych w Lysakowie, nastppuj4c4 iloSciq glos6w:
Za  -  18
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
fuchwala nr XXVIIV2I5/08 w zalaczeniu do protokolu/.

l 3



A.1.22.
lliceprzewodnicztlcy Rady Pawel Olszak powiedziol, ze jego interpelqcjq do\,czy sprav gospodarovantu

przy v,ykonytanitr inweslycji. a wla!ciwie braku koordynacii dzialqh.(...)

Burnristrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e faktycznie te sprawy byly uzgadniane
wczeSniej. ale tam iest wejScie na 2 - 3 metrach, co tez ma znaczenie. Bqdzie dopilnowane, aby
zostalo to dobrzc poprawione, aby chodnik w przyszlo5ci siq nie zapadal. Burmistrz
poinformowal, 2e gazownicy obecnie pracujq na ul. KoScielne, bgdq pracowai w rynku. Zostalo
wynegocjowane, 2e na ul. KoScielnej zostanie ponownie poloZony dywanik na calej dlugoSci ul.
KoScielnej. Urzqd podejmuje starania, aby bylojak najmniej szk6d.

Rudny Tadeus: Lesiokovski poviedzial, zejego interpelqcjq dotycz), uchwqb'z dnia 21 lo etnia 2008
dokladnic :alqc.nika nr 2 do tei uchv,aly.(...)

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e odpowie na piSmie.

Radna Janina Szreniqwq pyta, ile gmina zaplacila czynsz za v,ydzieriotienie targon-ic), rolnei, a ile teto:
bqd:ie placit, poniewoz podobno czynsz zostal podwyiszony. Radna pyta, dlac:ego, skoro Generalna D1'rekcja D169
chciala Gninie wydzierzawit plac niedaleko, na ul. Glowackiego, Burmistrz siq nie zgod:il

Radna Janina Szreniav,a pyta, czy podpisana jest umowa dzieriqv,y z nies-'kaiicent Jqdrzejou'a no
d:ier:awq stawu tq browarem. Uchwqla byla podjetq 7 miesiecy tenu, o w zeszlynt miesitlctt urnova jeszcze nte
zostala poclpisana.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e odpowie na piSmie.

Po wyraZeniu zgody przez Pana Pawla Faryng odporviedzi zostaly mu udzielone
ustnie.

Radny Puwel Faryna powiedzial, ae mamy tyle zabytktiv' kultury, tqblice paniQci narodov'ej i inn.,
a ioclnego folderu pronujqcego miaslo, oprdcz kalendarza z oiv'ietleniem ulic rodny nie v'idzial. Dotlcz,v lo
r6wniei gadletov z herbem. Taka promocja prVdalaby siq w szczeg6lnolci podczas Dni Jqdt'zejowa. Radny p)'ta,

t:; AitJyi bgd:tu tuka promocitt. c:y nie.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e nie jest prawd4 2e nie ma gad2et6w, bo Pan
radny czEsto sam zabieraje na roZne imprezy, kt6re organizuje.

W uzupelnieniu Naczelnik Wydzialu Rozwoju Gospodarczego Pan Maciej Ko6mider
powiedzial, Ze zoslaly wydane trzy rodzaje kalendarzy: z oSwietleniem JEdrzejowa,
profilaktyczny z logo JEdrzejowa i dotycz4cy segregacji Smieci. Bylo 500 folder6w w twardej
oprawie, z kt6rych kilka jeszcze zostalo oraz w miEkkiej oprawie, kt6re zostaly rozdane. Jest
podpisana umowa na wznowienie wydania folder6w kolejne 500 sztuk. Jest przygotowywany
folder prezentuj4cy zabytki i walory Gminy Jqdrzej6w. W trakcie opracowania jest skiadanka
z trzech kartek, kt6ra bEdzie przed okienkiem informacyjnym i kaZdy bEdzie sobie m6gl wzi4i
taki skr6t, aby wiedzied, co najwaZniejszego Miasto Jgdrzej6w ma do zaoferowania. W ramach
oszczQdno$ci zostaje to opracowywanie we wlasnym zakresie. Sq mapy Jpdrzejowa z informacjq
o historii miasta, zab)tkach itd. Ponadto: przewodniki po Nidzie, teczki i akt6wki z herbem
JEdrzejowa, znaczki metalowe, wizytowniki, breloczki, torby, czapeczki, filizanki, dlugopisy,
maskotki, zegary, parasole - wszystko z logo Jgdrzejowa, niekt6re z adresem, z napisem
.,Jgdrzej6w".

Radny Pawel Faryna powiedzial, ze mial na mySli zwyklego czlowieka, kt6ry pojedzie na
przyklad do Malogoszczy i dostaje torebkE z wieloma gadZetami - tak siE promuje Malogoszcz.
Radny proponuje, aby brai przyklad zMalogoszczy.

Radna Janina Szreniawa zapylala, kto organizowal festyn w Parafii Sw. Tr6jcy. Radna
dostaia zaproszenia, na kt6rym wymieniony byt Dom Kultury, Urzqd Miejski, powiat. Radna
pyta, dlaczego pozostali radni nie dostali zaproszefi.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze organizatorem byl Urzqd Marszalkowski,
wojewoda, starostwo, Urzqd Miejski i przede wszystkim parafia, kt6ra decydowala o tym, gdzie
wyslai zaproszenia. Pozostali organizatorzy byli jako sponsorzy tego przedsiEwziEcia.



Radny Pawel Faryna prosi o oznakowqnie zabytki)w pamieci naroclowej chodzi o grib nieznanego
zolnierza znajdujqcy siq prl trasie E-7 przed Mnichowem na parkingu dokladnie przed gospodq ,,Pahskie
.ladb"

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze rozpozna sprawg. Jest to dla niego informacja
nowa. Po rozpoznaniu radny zostanie poinformowany.

Radn)' I'uvel Foryna prosi o wyr6wnanie drogi na krzy26wce ul. Reyntonta i ul. Dojazd, poniL'r'd: pt)
ku:clych ctpadaclt atmoslbrycznych j est tam zastoisko wody.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze sprawQ skieruje do Wydzialu Inuestycji
l rozpozna sprawg.

Radny Stanislow Hatys - w sprawie Zespolu Plac6wek Olwiatowych w Skroniowie.

Burmistrz Marek Wolski prosi o przekazanie interpelacji na pi5mie i w6wczas Burmistrz
odpowie na piSmie.

Rodny lfaclaw Kqtlra powiedzial, ie w irodowisku sportowym Jqdrzejowq loc.l siQ d),skusja o przys:lolci
klubow sportovych. Rodny pyta Burmislrzu jak widzi przyszloit klubu sportowego ,,Naprz6d", ,,Piaskowianko" na
tych v'arunkach, w jakich funkcjonujq obecnie, w szczeg1lnie w zakresie rtnansou'ania D'ch klubtlw.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e to jest pltanie skierowane do stowarzyszenia
ido sponsor6w. Burmistrz widzi uprawiaj4ca sport mlodzieZ, kt6ra powinna korzystai z tego
obiektu. Takie jest zadanie gminy, kt6ra nie jest i nigdy nie bqdzie sponsorem klubu
pilkarskiego. Gmina moZe dofinansowai w ramach konkursu dzialalnoii krzewi4c4 kulturg
ItzycznqwSr6d mlodzieZy - dotyczy to r6wnieZ Naprzodu. Co do przeznaczenia pieniEdzy na
konkursy decydowai bqdzie Rada.

Radny Krzysztof Sr)ietlik pylq ile zoslalo zqmdv,ione przrstank'w autobusotty'ch or.tz czy bQdtL
zrealizowqne skladane przez niego wnioski w sprawie przystankdw, poniewa, mieszkaitcy siq o to upominajq.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e jest zam6wione dwa przystanki ijest
mozliwoSi zam6wienia nastgpnych dw6ch. To, gdzie bEdq umieszczone, bgdzie zale2alo od
wielu czynnik6w, migdzy innymi od ruchliwoSci jezdni od tego skqd najwigcej dzieci dojeZdza
tak. aby pogodzi (, najwaZniejsze neczy .

Przewodnic:qcy Rady Andrzej Hatny pyta, najakim etupie.jest wdraianie prt2jektu e -iwiQtokr:t'skic.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e Urz4d Miejski jest na ukorlczeniu
wdraZania. Jest jeszcze kwestia montazu skaner6w do elektronicznego obiegu dokument6w,
kt6ry na chwilE obecnq bgdzie dublowal obieg papierowy. Najpierw bgdzie system
przetestowany. 9 lipca bEdzie odbi6r certyfikacji podpis6w elektronicznych i od tego czasu
bgdzie moZna wystgpowad z wszelkimi wnioskami drog4 elektroniczn4.

Ad .23 .
Posel na Sejm RP Pani Maria Zuba powiedziala,2e dyskusja wok6l punktu 8 porz4dku

obrad dzisiejszej sesji sprowokowala j4 do pewnych refleksji, kt6rymi chcialaby siE podzielii.
W 1995 roku samorz4dowcy juZ mieli mo2liwoS6 powierzenia zadaf gminnych podmiotom
prywatnym, sp6lkom. Szczeg6lnie chodzilo o dostarczanie wody i odprowadzanie Sciek6w oraz
dostawQ ciepla. WiEksze gminy, kt6re stai bylo na takie decyzje i wiedzialy, 2e mieszkaricy
poradz4 sobie z takimi cenami, bardzo szybko podjqly decyzje o powierzeniu realizacji lych
zadafi sp6lkom. Gminy mniejsze, kt6re liczyly sip z koniecznoSci4 doplat z budZetu samorz4du.
pozostawily te zadania w gestii zaklad6w budZetowych i tak w wiEkszoSci gmin to pozostalo.
Tymczasem na rynku nast4pily trudnoSci gospodarcze zaklad6w przemyslowych, kt6re
dostarczaly cieplo. W6wczas gminy naszego wojew6dztwa podejmowaly uchwaly o przejgciu
kotlowni i przeksztalceniu n.p. w zakiady cieplownicze. Do chwili obecnej te zaklady
iunkcjonowaly na rynku w dobrej kondycji spowodowanej tym, ze w razie kryzysu dotacje
otrzymywane z samorz4du sprawialy, 2e ceny byly ni2sze niZ wolnorynkowe. W migdzyczasie
zaklady budZetowe zostaly zobowiqzane do zakupu wpgla poprzez zam6wienia publiczne, co
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wplynglo na podwyZszenie ceny wggla, co automatycznie przelo2ylo sig na wzrost ceny ich
energii. W tej chwili na rynku kraj owym brakuje wggla. Jednostki komunalne maj4 klopot
w zakupieniu wggla na rynku krajowym; siggaj4 po wggiel na rynku ukraifiskim; ceny rosnE.
Podmioty stawiane s4 w nier6wnych warunkach gospodarczych. W JEdrzejowie przygotowujqc
projekt na dotacje z Unii Europejskiej samorzqd musi wskazai jednostkg, kt6ra bgdzie
beneficjentem - nie mo2e nim by6 samorzqd. Takie warunki stawia Unia. Przygotowuj4c sig do
programu naleZaloby organizacyjnie przygotowai t9 jednostkq. Unia w podtekScie m6wi: damy
pieni4dze, ale uwolnijcie rynek. Je2eli odpowiednio zostanie przygotowany beneficjent przez
jaki6 okres czasu samorzqd bgdzie m6gt dotowai, ale w pewnym momencie bqdzie pozbau'iony
tej mo2lirvoSci i w6wczas nast4pi uwolnienie cen. Takajest perspektywa tej sytuacji. Samorz4dy
musz4 podjqi decyzjg, kto w ich imieniu bgdzie wykonywal to zadanie, bo ustawa mo\\i
wyra2nie. ze za doslarczanie wody, odbi6r Sciek6w i dostawg ciepla odpowiedzialny jest

samorz4d. JeZeli na forum rady nie bgdzie wynegocjowane stanowisko, kto bgdzie beneficjentem
dla irodk6w unijnych, nie zostanie spelniony podstawowy warunek programu. Samorzqd
zostanie pozbawiony moZliwoSci skorzystania ze Srodk6w unijnych. Dla tego miasta jest bardzo
wazne aby z tych Srodk6w mo2na bylo skorzystai i naleZaloby jeszcze przed wakacjami
powr6cii do tej dyskusji i w rozmowie - dialogu wynegocjowad podstawowe warunki dla
programu unijnego. Pani Posel zdaje sobie sprawp z tego,2e podmiot, kt6ry pretenduje do
obslugi tego programu te2 chce mie6 bilans otwarcia. St4d nale2y bardzo rzetelnie zastanowii siE
nad tym tematem, bo prawda jest taka, ze to s4 bardzo trudne decyzje, dla radnych kluczowe,
ale za kilka lat wyborcy zapomnE, ze takie decyzje mialy miejsce, natomiast powiedz4: dlaczego
Jqdrzej6w nie skorzystal ze Srodk6w unijnych i dlaczego JEdrzej6w jest w tym miejscu rozuoju
gospodarczego i ma zapo2nienia. To jest okres pigciu minut dany naszemu pokoleniu
i zechciejmy siq nad tym problemem glgbiej zastanowi(. Zatrzymanie siE w decyzjach powoduje,
Ze rozw6j danego regionu zatrzymuje siq.

Radny Pawel Faryna prosi, aby w czasie, kiedy odbywaj4 sig posiedzenia komisji Rady
Miejskiej Panowie Burmistrzowie byli dostgpni. Radny prosi r6wnie2 o ustawienie dw6ch
przystank6w w Sudole. W imieniu Klubu Radnych PiS Pan Faryna proponuje, aby na
przystankach umieszcza6 logo firm, tak jak jest to w SEdziszowie, czy w Malogoszczy. Z tego
tytulu jakieS Srodki  wplynq do budzelu gminy.

Radny Waclaw Kgdra powiedzial,2e otrzymal zestawienie rodzaju pojazd6w na dziei 26
czerwca, z kt6rego wynika wywi4zanie siE firmy, pod kt6rE Rada podejmowala uchwalq
w sprawie stawek i to miaio dad spodziewany efekt finansowy. Radny pyta, jak wygl4da
realizacja wplyw6w do budZetu w tym punkcie i czy przewidywana jest uchwala w sprawie
podzialu tych 5rodk6w.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze na temat dochod6w moZe m6wii po analizie
dochod6w za I pohocze. Burmistrz musi patrzei na caloS6 dochod6w gminy: w jednym miejscu
s4 kwoty wigksze od spodziewanych, w drugim mniejsze - z r62nych powod6w. Po bilansic
Bumistrz przedstawi, jak to wygl4da.

Wiceprzewodniczqcy Rady Adam Czajor przypomnial, Ze prosil o ustawienie dw6ch
tablic ogloszeniowych na ul. Partyzant6w i osiedlu Murawiec II. Radny pyta, czy coS w tej
kwestii zrobiono.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze jest to zlecone Zakladowi Uslug
Komunalnych.

Kierownik ZUK Andrzej W6jcik poinformowal,2e tablice s4 wykonane i jest kwestia 2 -

3 dni, aby je zamontowa6.
Soltys wsi Chorzewa Pan Leszek Sulek zapl'tal, kiedy sip skoricz4 obietnice (od 5 lat)

remontu budynku szkolnego w Chorzewie. Budynek od 8 lat niszczeje. Co roku ktoS przyje2dZa,
oglqda, m6wi co trzeba zrobi6 i na tym siq spraw konczy. Pan Sulek przypomnial, ze od kilku lat
mial by6 zrobiony plac dla dzieci i mlodziezy, aby mialy gdzie zagra( w pilkq. Przywieziono
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parE samochod6w ziemi, zrobiono ,,wyspQ", kt6ra zarosla chwastami i takjest dalej. Z Chorzewy

obecnie dojezdZa 45 dzieci do szkoly, a nie ma Zadnego przystanku. Jest jeden, wal4cy siE, do

kt6rego nikt nie wejdzie z obawy, Ze siE zawali. Pan Sulek pyta, czy Chorzewa jest tak bardzo

oddalona od Urzqdu i od wladz, ze nie moze nic wsk6rai?
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e Pan Soltys byl przez niego informorvany, 2e

zostal zloZony wniosek do banku Gospodarstwa Krajowego na Srodki finansowe konieczne na

adaptacjq pomieszczen po bylej szkole w Chorzewie na potrzeby mieszkafi. WstQpne

zapotrzebowanie to paZdziemik. Je2eli chodzi o przygotowanie terenu pod boisko, to takich

wniosk6w, nie zapisanych w budzecie jest duZo. Burmistrz powiedzial, 2e inlormowal o tym

Pana Sulka przed dwoma tygodniami. Jezeli bqd4 takie moZliwosci, to sprzqt do niwelacji

zostanie tam skierowany. W sprawie przystank6w odpowiadal Burmistrz Wolski. BEd4 cztery
przystanki i decyzje bgd4 podejmowane wsp6lnie. Pr65b o ustawienie jest wielokrotnie wiqcej,

ni2 Srodk6w w budZecie przewidzianych na zakup przestankow.
Soltys wsi Jasionna Wanda Marcinkowska podziEkowala Burmistrzom, Pani Sekretarz.

i Panu Marianowi Wnukowi za wyr62nienie ,,Soltysem Roku".

A.d.21.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny o godzinie 1310 zamknql obra<ly XXVIII sesji Rady

Miej skiej w Jqdrzej owie.

P r <t t o kolott al ct

.  ' ' 1 i . . . - , / . a ,

Teresa Borowska

Przewodniczqcy
Rady Miejsktrtj y Jqdrzejowie
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